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Spørgsmål: 

 
Efter at have læst Katrine Skovbjerg Hansens spørgsmål og tilhørende svar om 

ridefysioterapi til området øst for motorvejen vil jeg gerne spørge om: 

 
1. Betyder det at samarbejdsudvalget for fysioterapeuter har beføjelser til 

at træffe beslutninger uden nogen udenfor udvalget kan omstøde eller 
sætte spørgsmålstegn ved deres beslutninger?  

2. At hvis samarbejdsudvalget vælger det så kan de i princippet vedtage at 
forlænge dispensationen når denne udløber? Bare sådan... 

 uden at lytte til sundhedsudvalgene i Vejle og Fredericia Kommune, 
som siden feb. 2019 har ønsket et ydernummer øst for motorvejen i 

Vejle kommune. Det område ydernummeret også oprindeligt var 
udbudt i.  

 og uden at lytte til nærområdets patienter og pårørende. 
 

 
Svar: 

 
Tak for dit spørgsmål. 
 

Samarbejdsudvalget er nedsat i henhold til en overenskomst, der er indgået mellem 
Regionernes Lønnings- og Takstnævn og Danske Fysioterapeuter.  

 
I samarbejdsudvalget er der også kommunale repræsentanter, som er med til at 
sikre, at kommunerne bliver hørt, når der træffes afgørelse. 

 
Samarbejdsudvalget er bundet til at følge overenskomsten. Udvalget er uafhængigt, 

og der er således ikke andre organer, der som udgangspunkt kan ændre udvalgets 
beslutninger. Dog er der for parter i sagerne f.eks. den konkrete fysioterapeut 
klageadgang til Landssamarbejdet for Fysioterapi. 

 
I forhold til dine spørgsmål om den konkrete sag, så vil jeg henvise dig til at kontakte 

Det Fælles kommunale Sundhedssekretariat, som varetager al sagsbehandling af 
sagen.  
 

Du er velkommen til at kontakte Det Fælleskommunale Sundhedssekretariat, 
sundhedsstrategisk konsulent Louise Overgaard Nielsen, mail: lhon@haderslev.dk, 

med dine konkrete spørgsmål. 
 

 

 


